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السلام عليكم ورحمة الله وبركاته الحمد لله رب العالمين له الحمد الحسن والثناء الجميل واشهد ان لا اله الا الله وحده لا شريك له
واشهد ان محمدا عبده ورسوله. وبعد

هذا اليوم اسأل الله ان يجمله وآآ يسددنا واياكم فيه لكل خير وان يؤمنا واياكم من كل فزع هذا اللقاء آآ سنتم ما تحدثنا عنه في امر
الشفاعة حتى يوفقنا الله سبحانه وتعالى في الامان في هذا الباب

اه بعث الناس من قبورهم وهم الان على ارض الساهرة. ايه الحاجات المشفعات اللي تنفعهم تشفع لهم. ايه الحاجات اللي هتبقى
روشتة من دلوقتي عشان تبقى عادة في حياتك تساعدك جدا انها تشفع لك وقلنا ان الشفاعة باختصار

هو ان الانسان لا يستحق فيأتي شيء يرفعه لامر لا يستحقه. يعني انت تكون في منزلة في دنو فتأتي الشفاعة ترفعك من الدنو الى
العلو يقول لك فلان ده يعني

ساعدني جدا جدا وشفع لي في هزا الباب. فلان ده ده توسط جزاه الله خيرا. وعمل معي واحد اتنين تلاتة اربعة فده اسمه ايه؟
شفاعة. هو الراجل الطيب ده لما

شفع لك رفعك لمنزلة انت لا تستحقها انت لا تستحقها فعشان انت ما استحقتهاش رزقك الله سبحانه وتعالى هذا الباب من خلال هذا
الرجل. طب الشفاعة يوم القيامة وقلنا ان النبي صلى الله عليه وسلم

تكلم عن شأنها الى ان قال خيرت بين الشفاعة بان يدخل شطر امتي الجنة فاليوم ان شاء الله نتكلم عن المشفعات اللي تساعدني
بحيس ان انا يوم القيامة في مشاكل كتير تتحل بحجزين الاشياء

اول حاجة هو سؤال الله سبحانه وتعالى الوسيلة انك تسأل الوسيلة لرسوله صلى الله عليه وسلم من قال حين يسمع النداء. ودي
ناس كتير مقصرين فيها رغم ان هو سهلة

لكن المداومة عليها تحتاج الى قلب محب لا يفعل هذا الا المشتاق والمحب لرسول الله صلى الله عليه وسلم. من قال حين يسمع
النداء اللهم رب هذه الدعوة التامة والصلاة القائمة ات محمدا

الوسيلة والفضيلة وابعثه مقاما محمودا الذي وعدته يقول النبي حلت له شفاعتي يوم القيامة حلت الله اكبر لي شفاعتي يوم القيامة
وفي رواية في مسلم وضحت معنيين معنى الوسيلة ومعنى اضافي. ايه هو اذا سمعتم المؤذن

وقولوا مثل ما يقول. يعني قول الله اكبر الله اكبر فانت تقول كده برضو. ثم صلوا علي فان من صلى علي صلاة صلى الله عليه بها
عشرا وده ناس كتير مقصرة في الصلاة على النبي بعد الاذان

ثم سلوا الله لي الوسيلة فانها منزلة في الجنة لا تبتغي الا لعبد من عباد الله وارجو ان اكون انا هو صلى الله عليه وسلم. شوفوا منزلة
وهمة النبي ان في مكان لا يسع الا الواحد

فالنبي صلى الله عليه وسلم من همته يعني يتشوف صلى الله عليه وسلم الى ان يرجو من الله ان يكون هو فمن سأل لي الوسيلة
حلت له الشفاعة الله اكبر

فالمتأمل في الدعاء يجد انه يستحث المؤمنين كل يوم خمس مرات انه يتزكر المقام المحمود الذي سيقفه النبي صلى الله عليه
وسلم. وهي الشفاعة واخدين بالكم ان ان الامر ده بيخليك

تركز جدا انك خمس مرات تفتكر الشفاعة واصل لكم الفكرة دي مش مجرد انك تقول مش مجرد انك تقول الوسيلة وخلاص لأ ان فيه
شفاعة وفيه مقام محمود للنبي صلى الله عليه وسلم فانا عاوزه

عشان كده انت مشغول بالطية بترديد الازى لان الامور المهمة وهي كثرة الصلاة على رسول الله كثرة الصلاة على رسول الله اولى
الناس بي يوم القيامة اكثرهم علي صلاة يا الله شوفوا سبحان الله اولى الناس بي

منده الاكثرهم علي صلاة فنسأل الله سبحانه وتعالى ان يجعلني واياكم ممن يكثر الصلاة على النبي صلى الله عليه وسلم وان الواحد
يكون له ورد يومي ويحاول بالورد اليومي ده

ان هو يحاسب نفسه عليه ودي من الحاجات المهمة قوي في الايام القادمة ان كان فات يعني معزم رمضان فقد بقي ارجاه واهناه
فاوعوا تفوتوا فيه فالنبي صلى الله عليه وسلم يقول اولى الناس بي يوم القيامة اكثرهم علي صلاة

ونبه النبي صلى الله عليه وسلم انك هيضيع عليك حاجات كتير قوي. لو ما اهتمتش بباب الصلاة على النبي. ايه هي؟ يوم القيامة.
قال ما عاد قوم مقعدا. يعني قعدوا قعدة
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لا يذكرون الله سبحانه وتعالى ويصلون على النبي صلى الله عليه وسلم الا كان عليهم حسرة يوم القيامة وان دخلوا الجنة للثواب
حتى لو دخل الجنة هيحس بحسرة ان فاته الخير ده

ان فاته الخير ده فنسأل الله سبحانه وتعالى الا يفتنا هذا الخير من الحاجات المهمة جدا الاكسار من النوافل. الاكثار من ايه؟ من
النوافل ايه الدليل ربيعة الاسلمي النبي صلى الله عليه وسلم

قال في يوم من الايام ليه؟ الك حاجة الك حاجة قال حتى في يوم من الايام لما اكثر النبي صلى الله عليه وسلم بهذا فماذا قال النبي
صلى الله عليه وسلم

قال له الك حاجة قال يا رسول الله حاجتي ان تشفع لي يوم القيامة يبقى حاجات ايه ان تشفع لي يوم القيامة سبحان الله! وفي
رواية مرافقتك في الجنة هو في رواية اس ايه

اه صرح بها. قال له يا رسول الله مرافقتك في الجنة نسأل الله سبحانه وتعالى ان يرزقنا من هذا النعيم طيب لما هو قال له كده النبي
صلى الله عليه وسلم ايه؟ قال له ايه

فهو سأل النبي صلى الله عليه وسلم قال وما حالتك؟ قال حاجتني ان تشفع لي يا رسول الله صلى الله عليه وسلم فالنبي صلى الله
عليه وسلم قال فاعني بكثرة السجود

فسد السجود يعني كسرة النوافل من الحاجات اللي النبي صلى الله عليه وسلم يشفع فيها من استطاع ان يموت بالمدينة فليمت بها
فاني اشفع لمن يموت بها. صلى الله عليه

وسلم صلى الله عليه وسلم. شوفوا بقى فيه ناس كتير ممكن بعض المطرفين من المسلمين اه تراه اذا كبر في السن يبحس عن
مستقر يقضي بقى بقية عمره فيه. يروح فين؟ منتجعات اوروبية. يبحس عن جمال طبيعة ولطف مناخ

يعيش بين ظهرين المشركين غافلا عن نهي سيد المرسلين اللي قال انا بريء من كل مسلم يقيم بين اظهر المشركين قال يا رسول الله
ولم؟ قال لا ترى نارهما. كل واحد فيه يكون بعيد عنهم خالص

لان ده هيحدس هيحدس تأسيره ومقالاته واديكم شايفين المقالات وشايفين الاطفال اللي بتتاخد رغم ايه ونوفي ابائهم ربنا يسلم
اولاد المسلمين من الحاجات المهمة جدا بالشفاعة ايضا انك تدرك ان الله سبحانه وتعالى يمكن المؤمنين ان هم يشفعوا زي ما مكن

الملائكة ومكن الانبياء
يمكن المؤمنين ان يشفعوا لاخوانهم. اهو ده هيفرق معي في ايه؟ ده علاقته بالشفاعة الاستكثار من الصحبة الصالحة الاستكثار من

الصحبة الصالحة انك تكسر منهم فلعل الله سبحانه وتعالى يكرمك. النبي صلى الله عليه وسلم يخبر
في حديس قال فما احدكم في حق له فيه اشد مناشدة منهم في اخوانهم الذين سقطوا في النار يا الله سقطوا فين؟ في النار يعني

ناس وقعت في النار من المسلمين
ييجي اخواتهم يقولوا ايه؟ اي رب كنا نغزو جميعا ونحج جميعا ونعقد جميعا فبما نجونا اليوم وهلكوا فيأمرهم الله سبحانه وتعالى

ان هم يدخلوا النار فيقول انظروا من كان في قلبه زينة دينار من ايمان فاخرجوه فيخرجون
يا الله ضروري جدا ان حضرتك تكثر من الصحبة الصالحة ده شوفوا الصحبة الصالحة بتبدأ معك منين؟ من اول الصلاة على الجنازة

ما من رجل مسلم يموت ويقوم على جنازته اربعون رجلا لا يشركون بالله شيئا الا شفعهم فيه
الا شفعهم فيه. صلى الله عليه وسلم يا الله ويقول النبي صلى الله عليه وسلم ان الرجل لا يشفع للرجلين والسلاسة ان الرجل ليشفع

الرجلين والسلاسة فالنبي صلى الله عليه وسلم اخبرنا
ان في ناس هتيجي يوم القيامة تشفع اخوانه يا رب دول كانوا معنا اين هم فيخرجهم الله سبحانه وتعالى فاسأل الله سبحانه وتعالى

قد كاد يقول في قوله تعالى فما لنا من شافعين ولا صديق حميم
بيقول ايه بقى؟ يعلمون والله ان الصديق اذ كان صالحا نفع وان الحميم اي القريب ان كان صالحا شفع يعني بيقول هم ضياع

الصالحين والشافعي كان له كلام جميل. احب الصالحين
ولست منهم لعلي ان انال بهم شفاعة في ناس دلوقتي يقول لك احب الصالحين ولست منهم الله المستعان. يقول احب الصالحين

ولست منهم لعلي ان انال بهم شفاعة واكره من
تجارته المعاصي ولو كنا سواء في البضاعة وده من تواضعه رحمة الله عليه ايه تاني يشفع والمفترض اركز فيه لعل الله سبحانه

وتعالى ان يسددني واياكم هو ترك اللعن لان الناس اللي بتلعن كتير محرومة من الشفاعة
فلا يكون اللاعنون شفعاء ولا شهداء يوم القيامة. عارفين بقى الله يلعنك الله يلعنك الله يلعنك الله يلعنك. بيقولوا اللعنة ده كتير

فخلي بالك لانه منتشر بين النساء هزا الامر
ايه كمان سريعا كده القرآن يقول النبي صلى الله عليه وسلم اقرأوا القرآن فانه يأتي يوم القيامة شفيعا لاصحابه اقرأوا القرآن يعني

اغتنموا قراءته وداوموا على تلاوته حتى لو مش حافظ حتى لو مش حافظ
داوم على التلاوة داوم على التلاوة يجي يشفع لك ييجي يشفع لك ان شاء الله القرآن يشفع لصاحبه شافع مشفع فنسأل الله سبحانه



وتعالى ان يرزقنا واياكم من فضله فاياكم انكم تفرطوا فيه
دي فرصة واحنا في رمضان ده الوقت الدنيا جميلة وسورة الملك اللي احنا اتكلمنا فيها انها تحميك من قبرك وتحميك من مشاكل

كتير سورة تبارك هي المانعة من عذاب القبر
زي ما صحح الشيخ الالباني في صحيح الجامع وايضا ان سورة من القرآن ثلاثون اية شفعت لرجل حتى غفر له احبها فشفعت له

فخلي بالكم واخر حاجة البقرة وال عمران. يا سلام
يا سلام على المهتم بالبقرة وال عمران اللي يهتم بالزهراوين ياخد الاضاءة يوم القيامة فاسأل الله سبحانه وتعالى ان يرزقني واياكم

الشفاعة وان يجعل لنا نصيب مع هذا الجمال وان يجعل القرآن شافعا لنا
وحجة لنا لا علينا نكتفي بهذا القدر واسأل الله سبحانه وتعالى ان يؤمننا ويؤمنكم والمرة القادمة ان شاء الله نتكلم عن مرحلة الميزان

وكيف نأمن عند الميزان ونثقل الموازن جزاكم الله خيرا


